



#### Invitation to enroll the SMTA China East Vendor Conference 2016

SMTA China will organize the SMTA China East Conference in Shanghai, PR China. Numerous quality participants and high potential buyers will attend the two and half day conferences held on 26 - 28 April 2016 (Tuesday to Thursday) at the show floor of NEPCON East China 2016 at the Shanghai Word Expo Convention & Exhibition Center, PR China. As usual, our focus is still on Environmental Friendly Operation, Operation Excellence Practices, Advanced Manufacturing Skills, and Emerging Technologies, which we sincerely invite any qualified International and local speakers to join the event.

You are cordially invited to participate the events as either a **Platinum** Tier of RMB20,000 (invoice tax excluded), **Gold** Tier of RMB12,000(invoice tax excluded), **Silver** Tier of RMB10,000(invoice tax excluded) or **Green** Tier of RMB7,000 (invoice tax excluded)

Fee	Particular
	1 111 1
Platinum Tier	<ol> <li>Company logo display on the banners of the event.</li> </ol>
(Limited tier, first come first serve)	<ol><li>Two slots for vendor paper presentation (total is 50 minutes), but one complimentary slot must be in the morning of 28 April (25 minutes).</li></ol>
	<ol><li>Audience information for all two and half day conference.</li></ol>
	<ol> <li>A part of standing rack for company brochure and product catalogue display located at the venue of vendor conference during the Nepcon Show</li> </ol>
Gold Tier	<ol> <li>One slot for vendor paper presentation (25 minutes)</li> </ol>
(Limited tier, first come first	2. Audience information for all two and half day conference.
serve)	<ol> <li>A part of standing rack for company brochure and product catalogue located at the venue of vendor conference during the Nepcon Show</li> </ol>
Sliver Tier	One slot for vendor paper presentation (25 minutes)
(Limited tier, first come first serve)	2. Audience information for the day of paper presentation.
Green Tier (Limited tier, first come first serve)	One slot for vendor paper presentation (25 minutes).

Your consideration and enrollment will be greatly appreciated, which look forward of everyone of us contribute together to the mission of the non-profit making SMTA of building skills, share practical experiences, and develop solutions in electronic assembly industry and related business operations.

#### **Michael Wong**

Chairman of Technical Advisory Council SMTA China President of SMTA Hong Kong Chapter





Besides the presentation tier above, please feel free to choose the two programs below

1. "Doctor's Hours" (Expert anwer question time): FREE

SMTA China South Vendor Conference's Doctor's Hours Program provides solutions and guidance from high-level experts at no-charge to SMTA China South Vendor Conference attendees. Experts will be in exhibitor booth on the show floor at designated times for consulations to answer questions and solve problems one-on-one with attendees. If you want to attend this program(It is the FREE), please provide the information: Five question which you are good at answering to the audience/Doctor's name/Email address of Doctor/Booth Number/Time of anwering question. We have these information to make a flyer for distributing to the audience and try our best to lead the potential customer to your booth.

2. The sponsorship for the Lucky Draw of SMTA China South Vendor Conference

The sponsorship is RMB2000, we will do the lucky draw at the afternoon of vendor conference every day and will announce who is the sponsor for the lucky draw.

I would like to choose: Doctor's Hours / Sponsor the Lucky Draw • (Please delete the inappropriate)





### SMTA China East Vendor Conference 2016 26-28 April 2016, Shanghai

# **Confirmation Slip**

Please complete and email the confirmation slip to the SMTA China officer, email at peggychen@smta.org.cn. Time slots will be allocated as first come first serve, and we appreciate of your flexibility of allowing adjustment in case of necessary.

Schedule	Tick (√) for your choice (one or more choices)			
	26 April 2016 (Tue)	27 April 2016 (Wed)	28 April 2016 (Thu)	
10:30am – 10:55am				
11:00am – 11:25am	Booked			
11:30am – 11:55am				
12:00pm – 12:25pm				
12:30pm – 1:30am	Lunch			
1:30pm – 1:55pm				
2:00pm – 2:25pm		Booked	N/A	
2:30pm – 2:55pm				
3:00pm – 3:25pm				
Name:		E-mail:		
Organization:		Tel:		
Position(s):		Fax:		
Address:		Mobile:		
I would like to enroll the RMB10,000 / Green Tier I	* Platinum Tier RME RMB7,000 of the SMTA	320,000 / Gold Tier RM China South Vendor Co	<b>1B12,000</b> / <b>Silver Tier</b> nference 2014.	
Signature		_ Date		

Please delete the inappropriate





# 邀请您登记SMTA华东高科技设备技术研讨会2016

SMTA中国将在上海举办SMTA华东高科技设备技术研讨会,众多专业观众和潜在的买家会参加此次于2016年4月26日 - 28日(周二 - 周四)为期2天半在上海世博展览馆的Nepcon展会现场举办的会议。此次会议覆盖的主题是环保营运,优秀营运典范,先进制造技能和新兴技术。

我们热诚地邀请您参加此次会议,参加会议的费用分别为**铂金**演讲套餐:人民币20,000,**黄金**演讲套餐:人民币12,000,**银**演讲套餐:人民币10,000和**铜**演讲套餐:人民币7,000,所有价格都不包含发票税。

Fee	Particular
铂金演讲套餐	1. 公司logo显示在会议的背景版上
(有限的演讲套餐, 先到先得)	2. 两个时间段的设备技术论文的演讲(总共
	50分钟),免费赠送的一个时间段必须在4
	月28日早上的时间段中选择(25分钟)
	3. 2天半参加会议的观众登记信息
	4. 部分放置在演讲现场的书架用于放公司的
	宣传册和产品介绍(一个展期)
黄金演讲套餐	1. 一个时间段的设备技术论文的演讲(25分
(有限的演讲套餐, 先到先得)	钟)
	2. 2天半参加会议的观众登记信息
	3. 部分放置在演讲现场的书架用于放公司的
	宣传册和产品介绍(一个展期)
银演讲套餐	1. 一个时间段的设备技术论文的演讲(25分
(有限的演讲套餐, 先到先得)	钟)
	2. 演讲当天参加会议的观众登记信息
铜演讲套餐	1. 一个时间段的设备技术论文的演讲(25分
(有限的演讲套餐, 先到先得)	钟)





## 除了以上演讲套餐,请自由选择以下两个项目:

1. "Doctor's Hours"(专家解答时间): 免费

华南高科技设备技术研讨会"专家解答时间"由高水平的专家免费提供解决和指导给予现场高科技设备技术研讨会的观众。这是个免费的活动提供给高科技设备技术研讨会的演讲公司,如果要参加,请提供以下信息:5个贵公司擅长解答现场观众的问题/解答人/解答人的邮箱/摊位号/解答的时间,以便我们做宣传单分发给现场观众,中国SMTA力求把现场的潜在客户带到贵公司的摊位,更进一步的去了解贵公司的技术和产品。

2. 高科技设备技术研讨会的抽奖奖品赞助:

奖品赞助费人民币2000元,每天在所有演讲主题结束后进行抽奖 活动,现场宣布奖品赞助商。

我愿意选择: Doctor's Hours / 抽奖奖品赞助

(请划去一个不参加的项目)





## SMTA华东高科技设备技术研讨会2016 4月26日 - 28日, 上海

### 登记表格

请完整的填写此表格并邮件至中国SMTA行政主任Peggy Chen的邮箱 peggychen@smta.org.cn 时间段采取先到先得的方式

行程	请用打(√)的方式选择(一个或多个选择)					
	2016年4月26日(星期二)	2016年4月27日 (星期三)	2016年4月28日 (星期四)			
10:30am – 10:55am						
11:00am – 11:25am	Booked					
11:30am – 11:55am						
12:00pm – 12:25pm						
12:30pm – 1:30am	Lunch					
1:30pm – 1:55pm						
2:00pm – 2:25pm		Booked				
2:30pm – 2:55pm			N/A			
3:00pm – 3:25pm						
かから から						
姓名: 邮箱: 邮箱:						
公司: 电话l:						
职位:						
地址:						
我愿意登记* 铂金演讲套餐 RMB20,000 / 黄金演讲套餐 RMB12,000 / 银演讲套餐						
RMB10,000 / 铜演讲套餐RMB7,000 参加SMTA华南高科技设备技术研讨会2014						

签署日期\_\_\_\_\_

<sup>•</sup> 请划掉不要的演讲套餐价格